
PROTOKÓŁ Nr 1
 I sesji Rady Miejskiej Ciechocinka

z dnia 19 listopada 2018 r.

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
Otwarcia sesji dokonuje najstarszy wiekiem radny Pan Grzegorz Adamczyk:
witam bardzo serdecznie wszystkich na I sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Ciechocinka w
latach 2018-2023.
 p.  G.  Adamczyk –  Na  podstawie  ustawy  o  samorządzie  gminnym,  jako  najstarszy

wiekiem,  przypada  mi  zaszczyt  i  obowiązek  przewodniczyć  pierwszej  sesji  nowo
wybranej Rady Miejskiej Ciechocinka do czasu wyboru jej przewodniczącego. Gratuluję
wszystkim radnym wyboru i liczę, że wspólnie spełnimy oczekiwania naszych wyborców
poprzez podejmowanie działań służących mieszkańcom, którzy nas wybrali oraz gościom
Ciechocinka. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że obecnych jest 15 radnych, a
więc jest quorum i obrady są prawomocne. 

Ad 2. Ślubowanie radnych.
 p. G. Adamczyk – Drugim punktem porządku obrad jest złożenie ślubowania radnych.

Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Ślubowanie
odbywa  się  w  ten  sposób,  że  po  odczytaniu  roty  wywołani  kolejno  radni  powstają  i
wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi
dopomóż Bóg”.  Odczytam nazwiska  radnych według kolejności  alfabetycznej.  Czy są
jakieś pytania do tego tematu? Nie widzę, w związku z tym przystępujemy do ślubowania.
Proszę wszystkich o powstanie.
„Wierny Konstytucji  i  prawu Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję uroczyście  obowiązki
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy
i jej mieszkańców”
- Ja, Grzegorz Adamczyk, ślubuję.
Poproszę kolejno radnych:
- Barczak Dariusz- Ślubuję.
- Dziarski Tomasz- Ślubuję.
- Jucewicz Jarosław- Ślubuję.
- Kędzierska Jolanta-Ślubuję.
- Lipiński Kazimierz- Ślubuję.
- Marzec Robert- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.
- Rosiński Paweł- Ślubuję.
- Rybczyńska Agnieszka- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.
- Skibiński Daniel- Ślubuję.
- Skotnicki Wojciech- Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.
- Sobieraj Sebastian- Ślubuję.
- Sobierajski Jerzy- Ślubuję
- Szadłowski Dariusz- Ślubuję.
- Zieliński Wojciech- Ślubuję.

Ad 3.Ślubowanie burmistrza.
 r.  G.  Adamczyk –  Objęcie  obowiązków przez  burmistrza  następuje  również  z  chwilą

złożenia  wobec  rady  ślubowania.  Proszę  Pana  Leszka  Dzierżewicza  o  złożenie
ślubowania.



 p. L. Dzierżewicz - „Obejmując urząd Burmistrza Ciechocinek, uroczyście ślubuję, że
dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra
publicznego i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi dopomóż Bóg”.

 r.  G.  Adamczyk –  Dziękuję  bardzo.  Od  tego  momentu  stanowimy  Radę  Miejską
Ciechocinka wraz z Burmistrzem Ciechocinka Leszkiem Dzierżewiczem. Proszę przyjąć
insygnia  władzy.  (Radny  Grzegorz  Adamczyk  wręczył  łańcuch  Burmistrzowi
Ciechocinka).

-p.  G  Adamczyk-  Na  protokolantów  dzisiejszej  sesji  proponujemy  Panie  Katarzynę
Turkiewicz i Maję Masłowską. Czy są inne propozycje? Nie widzę.

Ad 4. Przyjęcie porządku obrad.
-  r.  G.  Adamczyk -  Porządek  dzisiejszej  sesji  otrzymali  Państwo  wraz  
z zawiadomieniem o sesji. Czy ktoś ma uwagi lub propozycje do przedstawionego porządku?
- r. W. Skotnicki- Szanowny Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Wnoszę
uzupełnienie porządku obrad dot. wniosków i oświadczeń radnych. To będzie punkt pomiędzy
6 a 7. Dziękuję bardzo.
-P. G. Adamczyk- Wpłynął formalny wniosek.
- P. T. Dziarski- Wnoszę o dodatkowy punkt, który nie znalazł się w porządku obrad dot.
powołania komisji stałych Rady Miejskiej.
-  P. G.  Adamczyk- Dziękuję.  Ten  punkt  będzie  po  wyborze  przewodniczącego.  Czy
satysfakcjonuję?
-p. T. Dziarski- Oczywiście.
- P. G. Adamczyk- Wpłynął wniosek Pana radnego. Mam pytanie czy ten punkt może być
również wniesiony w miejscu, kiedy będzie przewodniczący nowo wybranej Rady?
- P.W. Skotnicki- Tak oczywiście.
- P. G. Adamczyk- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego porządku obrad do czasu, kiedy
zostanie  wybrany przewodniczący? Czy są uwagi? Poproszę Pana mecenasa o odczytanie
porządku.
-Mec. K. Bukowski-  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 2. Ślubowanie
radnych. 3. Ślubowanie Burmistrza.  Te punkty są już zrealizowane. 4. Przyjęcie porządku
obrad.  5.Wybór  przewodniczącego  Rady.  6.  Przejęcie  przez  Przewodniczącego  Rady
prowadzenie obrad sesji od Przewodniczącego seniora. 7. Zakończenie obrad I sesji rady. Taki
jest porządek obrad na pierwszej sesji.
- P. Burmistrz- Panie Przewodniczący, ja rozumiem, że przyjęcie tych dwóch wniosków Pana
radnego  Skotnickiego  i  radnego  Dziarskiego  powinno  nastąpić  przed  powołaniem
przewodniczącego rady miejskiej. To wynika wprost z porządku.
- Mec. K. Bukowski- Rada Miejska ma możliwość przyjęcia teraz zmiany porządku obrad, jak
również  w  każdym  momencie  sesji.  Jeżeli  Rada  taką  wolę  wyrazi  można  wnioski
przegłosować już w tym momencie.
-  P. G.  Adamczyk-  Czy  te  dwa  wnioski  głosujemy  w  tym  momencie,  czy  te  wnioski
wniesiemy do porządku obrad z chwilą wybrania przewodniczącej lub przewodniczącego?
-p.  . Dziarski- Wydaje mi się, że rozsądniejszym byłoby, żebyśmy te wnioski przyjęli teraz.
Natomiast  one  weszłyby  do  porządku  obrad  po  zmianie  przewodniczącego,  czyli  jak  już
przewodniczący senior przekaże kierowanie sesją nowo wybranemu przewodniczącemu, te
punkty wejdą w życie, natomiast wydaje mi się, że głosowanie teraz jak najbardziej można
wykonać.
-  P. G.  Adamczyk-  Rozumiem,  że  o  te  punkty  poszerzamy porządek  naszej  sesji.  Kto  z
Państwa jest za pierwszym wnioskiem wniesionym przez Pana Skotnickiego? –  Załącznik
Nr 1 do protokołu.



      „za”-jednogłośnie

-P. Adamczyk- Wniosek drugi. Kto jest za?- Załącznik nr 2 do protokołu.
    „za”-jednogłośnie

Ad.5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej.
-p. G. Adamczyk- Czyli porządek obrad został wzbogacony o te dwa punkty wniesione przez
Panów radnych.
Otrzymaliście Państwo projekt uchwały. Pierwszy dotyczy przyjęcia regulaminu głosowania
na  przewodniczącego oraz  wiceprzewodniczącego Rady.  W dniu  dzisiejszym przedłożony
został Państwu nowy projekt regulaminu. Proszę Pana mecenasa Bukowskiego o wyjaśnienie
naniesionych zmian.
-mec. K. Bukowski- Proszę Państwo drugi punkt wprowadza uzupełnienie dot. przewidzenia
dwóch sytuacji. Pierwsza sytuacja jest taka, że kandydaturę na przewodniczącego Rady zgłosi
jedna osoba. Druga możliwość jest taka, że zgłoszone będą więcej niż jedna kandydatura.
Dlatego  regulamin  powinien  przewidywać  dwie  sytuacje.  Ogólnie  regulamin  stanowi,  że
„Głosowanie  jest  tajne.  Radni  głosują  na  kartach  opatrzonych  pieczęcią  Rady  Miejskiej.
Karty przygotowuje Komisja Skrutacyjna powołana przez radę. Wpisując imiona i nazwiska
kandydatów  w  kolejności  alfabetycznej.  W  przypadku  zgłoszenia  jednej  kandydatury  na
przewodniczącego lub wiceprzewodniczących Rady Miejskiej na karcie do głosowania, obok
imienia i nazwiska kandydata z prawej strony znajdują się dwie kratki, z których jedna jest u
góry oznaczona.  Jestem za wyborem druga jestem przeciw.  Głosowanie w tym przypadku
polega na postawieniu znaku „X” w jednej z kratek z prawej strony obok imienia i nazwiska
kandydata. W przypadku zgłoszenia więcej niż jednej kandydatury na przewodniczącego Rady
lub  wiceprzewodniczącego  na  karcie  do  głosowania  obok  imienia  i  nazwiska  każdego  z
kandydata z prawejstrony znajduje się jedna kratka. Głosowanie w tym przypadku polega na
postawieniu  znaku  „x”  w  karatce  z  prawej  strony  obok  imienia  i  nazwiska  jednego
kandydata.  Przy ustalaniu wyniku głosowania obowiązuje zasada bezwzgledenj większości
głosów w obecności co najmniej połowy ustatiwego składu rady. Głos uważa się za nieważny
jeżeli:

-     na karcie do głosowania postawiono znak „x” w  więcej niż jednej kratce   
      - w przypadku zgłoszenia jednej kandydatury lub 
- na  karcie  do  głosowania  postawiono  znak  „x”  przy  więcej  niż  jednym  imieniu  i

nazwisku, w przypadku zgłoszenia więcej niż jednej kandydatury
- karta  jest  przedarta,  przekreślona  lub  uszkodzona  w  sposób  uniemożliwiający

ustalenie wyników głosowania.
1. W przypadku gdy:

a) nie  postawiono znaku „x” w kratce  przy  imieniu  i  nazwisku kandydata,  w
przypadku zgłoszenia jednej kandydatury lub 

b) nie  postawiono  znaku  „x”  w  kratce  przy  imieniu  i  nazwisku  żadnego
kandydata, w przypadku zgłoszenia więcej niż jednej kandydatury

- uznaje się, że radny wstrzymał się od głosu
10. Karty z głosami Komisja Skrutacyjna zbiera do opieczętowanej urny.
11. Wyniki głosowania przedstawia Komisja Skrutacyjna opisując je w  
      protokole     podpisanym przez wszystkich członków Komisji.
12. Z wynikami głosowania radę zapoznaje przewodniczący Komisji 
    Skrutacyjnej lub wyznaczony przez niego członek Komisji.
13. Protokół Komisji wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do uchwał  
    o wyborze przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.”



-p. G. Adamczyk- Czy ktoś ma pytania, co do regulaminu?
-p. J. Jucewicz- Mam pewną obawę. Moim zdaniem cały porządek obrad powinien w nowej
wersji powinien zostać przegłosowany przez Radę w całości.
-mec.  Bukowski- Proszę  Państwa  Rada  przyjęła  zmianę  porządku  obrad.  Więc  porządek
obrad, który jest niejako ustalony z góry, jest przez Radę zmieniony, więc uważam, że nie ma
potrzeby  głosowania  całości,  ponieważ  te  zmiany  przegłosowane  przez  Radę  zmieniają
ustalony porządek obrad.
-p. W. Skotnicki- Ja bym prosiły Pana mecenasa o podanie podstawy prawnej tych informacji,
o których Pan przed chwilą powiedział. Mówi o tym ustawa o samorządzie gminnym. 
-mec.  K. Bukowski-  Proszę o sekundkę, dokładnie wskażę przepis.  Art20.  ust.1a stanowi.
„Rada  gminy  może  wraowdzic  zmiany  porządku  bezwzględną  większością  głosów
ustawowego  składu  Rady”. Więc  przepis  mówi  nie  o  nowym  porządku  obrad  i  całym
porządku  obrad,  który  został  przegłosowany,  ale  mówi  o  zmianach.  Rada  Gminy
przegłosowała zmiany porządku obrad, więc uważam, że procedura jest prawidłowa. 
-p. W. Skotnicki- Głosowaliśmy nad poszczególnymi punktami dot. zmiany porządku obrad,
natomiast  procedura  obliguje  nas,  żebyśmy  potem  po  przegłosowaniu  poszczególnych
punktów zagłosowali nad całością zmian w porządku obrad. Dziękuję uprzejmie. 
-mec.  K.  Bukowski-Przedstawiłem  już  pogląd.  Zacytowałem  przepis  art.20  ust.1a,  który
powtórzę jeszcze raz,  który mówi,  że  rada  gminy może wprowadzić zmiany w porządku
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. Przepis nie mówi o tym, że po
przegłosowaniu  zmian  Rada  jeszcze  raz  głosuje  nad  porządkiem  obrad.  Nie  ma  takiego
wymogu ustawowego.
-p. G. Adamczyk- Czy ta informacja satysfakcjonuje Pana radnego?
-p.  W. Skotnicki-  Pan radca  prawny wprost  nie  odpowiedział,  nie  zajął  stanowiska w tej
kwestii, którą przed chwilą poruszyłem. Nie jestem usatysfakcjonowany. Dziękuję uprzejmie.
-p. G. Adamczyk- Czy są jakieś inne wnioski. Jeśli nie ma to kontynuujemy dalszą część
naszej sesji. Czy są uwagi co do regulaminu?
Która  z  wersji  Państwo  przyjmujecie?  Tę  pierwszą  czy  tę  przedstawioną  przez  Pana
mecenasa,  tę,  którą  Państwo  otrzymali  w  tej  chwili.  Rozumiem,  że  nie  ma  uwag.  Czyli
proponuję  przegłosowanie  tej  drugiej  wersji.  Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przyjęciem
regulaminu, który został przedstawiony w wersji przez pana mecenasa?- Załącznik nr 3 do
protokołu.
„za”-jednogłośnie

-p.  G.  Adamczyk- Stwierdzam,  że  została  podjęta  uchwała  I/1/18  w  sprawie  przyjęcia
regulaminu na wybory przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. 
Przystępujemy  do  powołania  Komisji  Skrutacyjnej.  Proszę  
o zgłaszanie kandydatów do Komisji.
-p. W. Zieliński- Zgłaszam panią Agnieszkę Rybczyńska. 
-p. G. Adamczyk- Radna Agnieszka Rybczyńska, czy wyraża Pani zgodę?
-p. A. Rybczyńska- Tak.
-p. W. Skotnicki- Proponuję pana Jarosława Jucewicza?
-p. J. Jucewicz- Wyrażam zgodę.
-p. D. Barczak- Zgłaszam kolegę radnego Daniela Skibińskiego.
-p. D. Skibiński- Wyrażam zgodę.
- G. Adamczyk- Kto jest za przyjęciem Komisji Skrutacyjnej w takim składzie?-Załącznik Nr
4 do protokołu 

„za” -jednogłośnie
 r.  G.  Adamczyk –  Proszę  o  zgłaszanie  kandydata  na  przewodniczącego  lub



przewodniczącą Rady Miejskiej Ciechocinka.
 P. D. Barczak- Zgłaszam kandydata Jerzego Sobierajskiego.
 r. G. Adamczyk – Czy Pan radny Jerzy Sobierajski wyraża zgodę na kandydowanie?
 p. R. Marzec- Zgłaszam Pana Wojciecha Zielińskiego na przewodniczącego Rady.
 P.  W.  Zieliński-  Bardzo  dziękuję  za  zgłoszenie  mojej  osoby.  Nie  przyjmuje  tej

kandydatury.
 r. G. Adamczyk  – Czy mamy jeszcze inne kandydatury?  Kto jest za zamknięciem listy

kandydatów?-Załącznik nr 5 do protokołu.
„za” - jednogłośnie
Przystępujemy do wyborów. Oddaję głos Komisji Skrutacyjnej, która po przygotowaniu
rozda kartki do głosowania.

P r z e r w a   n a   p r z y g o t o w a n i e   k a r t   d o   g ł o s o w a n i a

-   r. G. Adamczyk - Stawiamy jeden znak „x” przy osobie, którą wybieramy. Bardzo proszę
Komisję Skrutacyjną o rozdanie kartek.

Komisja Skrutacyjna rozdaje kartki do głosowania. Komisja Skrutacyjna, po zebraniu kartek
dokonuje ich przeliczenia i przedstawia wyniki głosowania.

-p. G. Adamczyk- Bardzo proszę Pan Dziarski.
-p.  T.  Dziarski- Chciałbym złożyć wniosek formalny.  Ponieważ w porządku obrad mamy
wybór Przewodniczącego Rady Miasta natomiast z tego, co padły tutaj stwierdzenia mamy
tutaj wybierać również wiceprzewodniczącego Rady Miasta, natomiast tego w porządku nie
ma i wnoszę dodatkowy punkt, czyli wybór wiceprzewodniczącego Rady Miasta.
-p. G. Adamczyk- Ten wniosek zostanie przegłosowany, po czasie,  kiedy przedłoży swoje
sprawozdanie Komisja Skrutacyjna i wtedy poddam pod głosowanie ten wniosek.

Ogłaszam przerwę 10 minutową.

-p.  J.  Jucewicz-  Przedstawiciel  Komisji  Skrutacyjnej –  Protokół  Komisji  Skrutacyjnej,
wybranej w dniu 19 listopada 2018 r. dla ustalenia wyników głosowania w sprawie wyboru
przewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka. Komisja Skrutacyjna w składzie: Jarosław
Jucewicz–  przewodniczący  komisji,  Agnieszka  Rybczyńska  –  członek,  Daniel  Skibiński–
członek, stwierdza, co następuje: na 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 15 radnych.
Głosowało 15 radnych. Głosów ważnych oddano 15. Głosów nieważnych oddano 0. Wynik
głosowania: kandydat Jerzy Sobierajski- jestem za wyborem 13 radnych, jestem przeciwny- 2
radnych. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Jerzy Sobierajski zostaje przewodniczącym Rady
Miejskiej  w  Ciechocinku  wybrany  liczbą  13  głosów  ważnych.  Uwagi  komisji-  nie
stwierdzono.
-  r.  G.  Adamczyk –  Gratuluję  wyboru  na  funkcję  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej
Ciechocinka. Jestem zobligowany przedłożyć uchwałę Radzie Miejskiej: Uchwałę nr I/2/18
Rady  Miejskiej  Ciechocinka  z  dnia  19  listopada  2018  r.       w  sprawie  wyboru
przewodniczącego  Rady  Miejskiej  Ciechocinka.  §  1  pkt  1.  Stwierdza  się,  że  w
głosowaniu tajnym na przewodniczącego Rady Miejskiej  Ciechocinka wybrano pana
Jerzego Sobierajskiego.2. Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały.
§  2.  Uchwała  wchodzi  w  życie  z  dniem podjęcia.  Przewodniczący  obrad   Grzegorz
Adamczyk. 
-p. G. Adamczyk- Oddaję głos i miejsce Przewodniczącemu.
-p. J. Sobierajski- Proszę Państwa bardzo dziękuję za zaufanie. Postaram się pracować dla



dobra Ciechocinka, naszego miasta, naszej małej Ojczyzny. Oczywiście licząc na współpracę
wszystkich Państwa radnych. Dziękuję bardzo.
-p. G. Adamczyk- Podobnie jak u Pana Burmistrza. Bardzo proszę insygnia władzy. Łańcuch.
Bardzo proszę Panie Przewodniczący.
-  p.  J.  Sobierajski- Bardzo  dziękuję  za  wybór  mnie  na  Przewodniczącego  Rady.  I  panu
Grzegorzowi Adamczykowi za sprawne prowadzenie sesji.

Proponuję 5 minut przerwy.

-p. Przewodniczący- Wznawiamy obrady. Poddaję pod głosowanie wniosek formalny Pana
Tomasza  Dziarskiego  o  wybór  wiceprzewodniczącego  Rady.  Kto  z  Państwa  jest  za?  -
Załącznik nr 6 do protokołu
„za”- jednogłośnie

Ad. 6. Wybór wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

-p.  Przewodniczący- Chciałbym również  zaproponować,  aby Komisja  Skrutacyjna  licząca
głosy pozostała w tym samym składzie. Kto z Państwa jest za tym, aby Komisja Skrutacyjna
pracowała w tym samym składzie? – załącznik Nr 7 do protokołu
„za”-jednogłośnie

-p. P. Rosiński- Proponuję na tę funkcję Pana Wojciecha Zielińskiego.
-p. Przewodniczący- Czy Pan radny Zieliński wyraża zgodę. 
-p. W. Zieliński- Tak wyrażam zgodę.
-p.  Przewodniczący- Czy  są  jakieś  inne  kandydatury?  Nie  widzę.  Bardzo  proszę  o
przygotowanie kart do głosowania.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej.

- p. Przewodniczący – Witam po przerwie, proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej
radnego  Jarosława  Jucewicza  o  odczytanie  wyników wyborów na  wiceprzewodniczącego
Rady Miasta Ciechocinka.
-p.  J.  Jucewicz-Przedstawiciel  Komisji  Skrutacyjnej –  Protokół  Komisji  Skrutacyjnej,
wybranej na sesji w dniu 19 listopada 2019 r. dla ustalenia wyników głosowania w sprawie
wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka. Komisja Skrutacyjna w składzie:
Jarowała  Jucewicz,  Agnieszka  Rybczyńska-  członek,  Daniel  Skibiński-  członek,  Na  15
radnych Rady Miejskiej obecnych jest 15 radnych. Glosowało 15 radnych. Głosów ważnych
oddano 14, głosów nieważnych oddano 1. Wynik głosowania Kandydat Wojciech Zieliński-
jestem za wyborem oddano 13 głosów, jestem przeciwko wyborowi oddano jeden głos. Jeden
głos  był  nieważny.  Komisja  stwierdza,  że  kandydat  Wojciech  Zieliński  został  wybrany
wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Ciechocinku liczbą 13 głosów ważnych. Uwagi do
protokołu- jeden głos nieważny. Dziękuję i gratuluję.
 P.W.Zieliński- To ja może podziękuję Państwu za wybór.
 P.  J.  Sobierajski- Gratuluje  panu  Wojtkowi  Zielińskiemu,  który  objął  funkcję

przewodniczącego Rady i bardzo proszę o zajęcie miejsca po mojej lewej stronie. Proszę
o zabranie głosu pana mecenasa.

Ad.7. Wybór członków Komisji Rewizyjnej.
 p. Mec. K. Bukowski- Kolejny punkt porządku obrad ma dotyczyć wyboru komisji Rady.



Tutaj chciałbym nadmienić, że art.18a i art18b ustawy o samorządzie reguluje kwestię
powołania  przez Radę Komisji  Rewizyjnej,  a  także innej  Komisji  Skarg,  Wniosków i
Petycji. Ustawa stawia takie wymogi, iż skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni w tym
przedstawiciele wszystkich klubów, za wyjątkiem radnych pełniących funkcję, o których
mowa w art.15 ust.1. Podobnie w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w jej skład wchodzą
radni  w tym przedstawiciele  wszystkich klubów. Z uwagi  na to,  że kluby jeszcze nie
powstały, w tym momencie. Jeżeli chodzi o te dwie komisję widzę kilka możliwości. Po
pierwsze powołanie na dzień dzisiejszy składu Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków
i  Petycji  bez  przedstawicieli  klubów,  które  może  nie  są  jeszcze  ukonstytuowane.  Po
drugie, jeżeli radni wyraziliby taką wolę i powołali kluby, wtedy przedstawiciele klubów
mogą już być zgłaszani do tych komisji. Po trzecie odroczenie tych dwóch głosowań nad
Komisją  Rewizyjną  i  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  na  kolejną  sesje  do  czasu
ukonstytuowania się klubów radnych. Do Państwa tu należy wybór jak postąpić w tym
zakresie.

 -p. W. Zieliński-  Chciałem zgłosić działalność klubu „Dla Przyszłości Ciechocinka” w
osobach: Pan Adamczyk, Pan Skibiński, Pani Kędzierska, Pan Lipiński, Pan Szadłowski,
Pan Barczak, Pan Sobieraj i Pan Rosiński oraz moja osoba. Ja będę Przewodniczącym
tego klubu.

 P. Przewodniczący- Dziękuję bardzo. Uważam, że klub radnych został zgłoszony.
 P. T. Dziarski- Odnośnie słów, które przed chwilą wypowiedział Pan mecenas. Myślę, że

nie potrzeby przekładania w czasie wyboru czy Komisji Rewizyjnej czy Skarg, Wniosków
i Petycji. Tak jak wiemy w każdym czasie może powstać klub radnych i argument dot. że
na chwilę obecną nie ma, a już teraz jest jeden klub, nie ma racji bytu, dlatego wnoszę o
to, aby nie przeciągać tego w czasie i na tej dzisiejszej pierwszej sesji podjąć decyzję o
składach komisji stałych.

 -p.Przewodniczący- To jest wniosek formalny zgłoszony przez pana Dziarskiego.  Kto z
Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?- załącznik nr 8 do protokołu
„za”- jednogłośnie

-p. Przewodniczący- Zatem przechodzimy do punktu- Wybór komisji Rewizyjnej.
- Przewodniczący – Zgodnie ze Statutem Rada powołuje następujące komisje stałe, w tym
Komisję Rewizyjną. W skład Komisji Rewizyjnej wchodzi 5 radnych wybranych przez Radę
w głosowaniu jawnym. Przewodniczącego tej Komisji wybiera i odwołuje Rada Miejska w
głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów.
-p. Burmistrz- Ja bardzo przepraszam panie Przewodniczący, ale oczywiście nie wiem, jaką
decyzję podejmą Państwo radni, którzy nie zostali z imienia i nazwiska wymienieni przez
pana Przewodniczącego Zielińskiego. Może rozważylibyście Państwo taką ewentualność, aby
Pan Przewodniczący zarządził przerwę, a Państwo zdecydowalibyście, aby taki klub radnych
powołać. Jeśli nie będzie to możliwe, to oczywiście, trzeba to uszanować. Ale wydaje mi się,
że  w  celu  uniknięcia  ewentualnego  zamieszania,  bo  konsekwencje  będą  takie,  że  gdyby
dzisiaj  np.  powołana została Komisja Rewizyjna i  Komisja  Skarg,  Wniosków i Petycji  w
pełnych składach, to w przypadku utworzenia klubu przez państwa radnych niewymienionych
przez pana Zielińskiego, należałoby wprowadzać personalne zmiany i zmierzam do tego, żeby
takiej sytuacji uniknąć. Stąd taka moja sugestia.
-p. T. Dziarski- W odniesieniu do tego, co Pan przed chwileczką powiedział to wydaje mi się,
że ta sytuacja dot. tylko Komisji Rewizyjnej, ponieważ Komisja Rewizyjna mówi jasno, że
nie może być więcej niż 5 radnych. Natomiast Komisja nowa, która dopiero w tej kadencji
powstaje,  czyli  Komisja  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  nie  mówi  o  maksymalnej  ilości
uczestników komisji.  Także ta kwestia, którą Pan poruszył dot. tylko Komisji Rewizyjnej.
Dziękuję.
-p.  Przewodniczący-  Proszę  o  zgłaszanie  kandydatów  na  przewodniczącego  Komisji



Rewizyjnej.
-p. P. Rosiński-Proponuję pana Darka Barczaka.
-p. Przewodniczący- Czy Pan Barczak wyraża zgodę na kandydowanie?
-p. D. Barczak- Tak wyrażam.
-p.  Przewodniczący-  Czy  są  jeszcze  jakieś  kandydatury  na  Przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej? Nie widzę. Rozumiem, że możemy przejść do głosowania.
Kto  z  państwa  radnych  jest  za  kandydaturą  pana  Dariusza  Barczaka  na
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej?- załącznik nr 9 do protokołu

„za” – 10
„przeciw”-0
„wstrzymał się”- 5

-p. Przewodniczący - Poproszę o propozycje radnych do składu Komisji Rewizyjnej.
-p.  D.  Barczak-Panie  Przewodniczący  chciałbym  zgłosić  trzech  kandydatów:  Pawła
Rosińskiego, Grzegorza Adamczyka, Kazimierza Lipińskiego.
-p. P. Rosiński-Proponuję jeszcze panią Kędzierską do składu komisji.
-p. T. Dziarski- Chciałem zgłosić kandydaturę Jarosława Jucewicza.
-p.  Przewodniczący-  Proszę  o  zgłoszenie  kandydatury  przez  Przewodniczącego  Klubu
Radnych.
-p. W. Zieliński- Nie mamy swojej kandydatury.
-p.  T.  Dziarski- Panie  Przewodniczący,  wydaje  mi  się,  że  klub,  który  powstał  i  został
powołany przed chwilą powinien zgłosić jednego kandydata pomimo, że z nazwiska wiemy,
że radni, którzy zostali zgłoszeni wcześniej są w tym klubie. Natomiast wydaje mi się, że
formalnie Przewodniczący Klubu powinien zgłosić taką osobę.
-p.  W.  Zieliński-  Klub  radnych  zgłasza  kandytury  w  osobach  Pana  Rosińskiego,  Pana
Adamczyka, Pana Lipińskiego i Pani Kędzierskiej.
-p. T. Dziarski- Panie Przewodniczący, jeśli można, klub radnych może zgłosić tylko jednego
kandydata.
-p. W. Zieliński- Klub radnych zgłasza Pana Sobieraja.

Przerwa 5 minut.

-p.  Przewodniczący- Wznawiamy  obrady.  Ja  przepraszam.  nie  zapytałem  czy  kandydaci
wyrażają zgodę na kandydowanie? Pan Paweł Rosiński wyraża zgodę na kandydowanie?
-p. P. Rosiński- Wyrażam zgodę.
-p. G. Adamczyk –Wyrażam zgodę.
-p. J. Kędzierska- Wyrażam zgodę.
-p. K. Lipiński- Wyrażam zgodę.
-p. S. Sobieraj- Nie wyrażam zgody.
-p. J. Jucewicz- Wyrażam zgodę.
-p. Przewodniczący- W związku z tym mamy 5 kandydatów do komisji. Pan radny Sobieraj
nie wyraził zgody na kandydowanie.
-p. J. Jucewicz- Z tego co usłyszałem Pan Sobieraj został zgłoszony przez klub. Myślę, że
jeżeli Pan nie wyraził zgody, to nadal pozostaje obowiązek, że jeden przedstawiciel Komisji
Rewizyjnej powinien być zgłoszony przez klub.
-p. W. Zieliński- Zgłaszam pana Kazimierza Lipińskiego jako kandydata klubu.
-p. J.Jucewicz- To znaczy Pan Lipiński został zgłoszony wcześniej przez Pana Barczaka i to
zgłoszenie według mojej oceny jest wadliwe.
-p. W. Zieliński- Ale Pan Barczak też jest członkiem klubu i po dyskusji postanowiliśmy ….
-p.  D.  Barczak- Panie  Przewodniczący  ja  w  takim  razie  wycofuję  kandydaturę  pana
Lipińskiego, żeby mógł go zgłosić Przewodniczący.



-p.  W.  Zieliński-  Zgłaszam  kandydaturę  Kazimierza  Lipińskiego  na  członka  Komisji
Rewizyjnej.
-p. Przewodniczący- I teraz głosujemy.
-p. Jarosław Jucewicz- Pan wcześniej wyraził zgodę jak to teraz wygląda, że ktoś cofa jego
kandydaturę?
-p. mec. K. Bukowski- Zgłoszenie kandydata przez klub oznacza, że jeżeli kandydat został
zgłoszony wcześniej może poprzeć kandydaturę. Także jest taka możliwość, żeby klub poparł
kandydata już zgłoszonego. Wtedy ta osoba staje się kandydatem klubu.
-p. Przewodniczący- Już możemy przeprowadzić głosowanie na tabletach- Załącznik nr 10-
do protokołu wydruk z systemu.
-p. W. Zieliński- Państwo macie wyniki na swoich monitorach.
-Pan Rosiński- 10 głosów za,
-Pan Adamczyk – 13 za,
-Pan Kazimierz Lipiński- 10 za,
-Pani Jolanta Kędzierska- 14 za,
-Pan Jarosław Jucewicz- 4 głosy za.
- p. Przewodniczący – Poznaliśmy skład Komisji Rewizyjnej. Dziękuję bardzo, przeczytam
kolejną uchwałę. 
Uchwała  nr  I/4/14  Rady  Miejskiej  Ciechocinka  z  dnia  19  listopada  2018  r.  w  sprawie
wyboru Komisji Rewizyjnej i jej przewodniczącego. Na podstawie art. 18a ust. 1 i 2 ustawy o
samorządzie gminnym oraz Statutu Gminy Miejskiej Ciechocinek Rada Miejska uchwala,
co  następuje:  §  1.  Stwierdza  się,  że  w  głosowaniu  jawnym  przewodniczącym  Komisji
Rewizyjnej został wybrany radny Dariusz Barczak. Stwierdza się, że w głosowaniu jawnym
w skład Komisji  Rewizyjnej  jako członkowie  zostali  wybrani:  Paweł  Rosiński,  Grzegorz
Adamczyk,  Kazimierz  Lipiński  i  Jolanta  Kędzierska.  A  przedstawicielem  klubu  jest
Kazimierz Lipiński.

6/3. Wybór Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
 Przewodniczący  –  Podobnie  jak  w  poprzednim  przypadku  powinniśmy  wybrać

Przewodniczącego i skład komisji skarg, wniosków i petycji. 
 p. Mec. K. Bukowski- Oprócz wyboru osobowego składu komisji Rada powinna jeszcze

ustalić ilość, skład, ilość członków. Ponieważ Statut mówi o tym, że komisja liczy nie
mniej  niż  4 członków.  W związku z  tym Rada powinna ustalić  ilość  członków skarg
wniosków i petycji.

 P. D. Skibiński- Ilość członków może wynosić 5 osób.
 p. T. Dziarski- Wydaje mi się, że ilość członków komisji powinna wynosić nie mniej niż 4

osoby, także może być 5, 6,7,8 osób.
 P. Przewodniczący- Kto z Państwa jest za tym, aby w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

było 5 osób?
 P. T. Dziarski- Nie za bardzo rozumiem, za czym mamy głosować?
 -p. Przewodniczący- Ilość osób w składzie skarg, wniosków i petycji. 
 P. T. Dzairski- Rozumiem, z tym, że ustawa o samorządzie gminnym nie mówi o tym,

żeby głosować nad ilością, tylko zgłaszamy kandydatury. Kandydatur nie może być mniej
niż 4 i ta liczba, która będzie zostaje w składzie komisji. 

 P. D. Skibiński- Tak, ale był wniosek formalny radnego Skibińskiego, który zaproponował
5 osób do składu komisji.

 P. T. Dziarski- Ja rozumiem tylko proszę mi podać podstawę prawną, że akurat 5 osób, a
nie 6, 7 czy 8.

 Mec. K. Bukowski- W związku z tym Statut mówi o tym, że w skład komisji wchodzą
radni nie mniej niż 4 członków, w związku z tym Rada musi ustalić ten skład. Dlatego jest



konieczne ustalenie wielkości, ilości członków radnych w tej komisji.
 P. T. Dziarski- Moje wątpliwości są cały czas te same, ponieważ ustawa o samorządzie

gminnym czy też Statut mówi jasno, ile członków ma Komisja Rewizyjna. Natomiast jeśli
chodzi o komisję, o której mówimy, nie ma jasno sprecyzowanej liczby. Jest liczba nie
mniej  niż  4,  czyli  w mojej  ocenie  jest  to  płynne.  Nie  może  być  to  liczba  mniejsza,
natomiast większa może być. Nie ma natomiast w ustawie czy w statucie, że radni mają
głosować nad liczbą, jeśli chodzi o członków komisji.

 -p. Przewodniczący- Ale to był wniosek formalny i myśmy ten wniosek przegłosowali.
 -mec. K. Bukowski- Tak, ale trudno jest ustalić w inny sposób, ilość członków komisji.

Jeżeli Rada ustali, że komisja składa się z 5 członków, to jest to liczba 5. Natomiast w tym
kształcie Statutu, Rada po prostu musi ustalić ilości członków komisji.

 -p. T. Dziarski- Ja rozumiem, tylko proszę mi wskazać punkt w ustawie o samorządzie
gminnym, który mówi o tym, co Pan przed chwilą powiedział, że Rada musi, jeszcze raz
podkreślam,  ustalić  liczbę  członków  komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji.  Proszę  mi
pokazać punkt w ustawie.

 Mec. K. Bukowski- Rada określa skład osobowy, w związku z tym, częścią tego składu
osobowego jest ilość członków. Statut precyzuje, że wskład komisji wchodzi nie mniej niż
4 osoby. W związku z tym uważam, że Rada powinna ustalić ilość członków komisji.

 P. W. Skotnicki- Przysłuchując się tej dyskusji dochodzę do wniosku, że ze strony pana
mecenasa mamy do czynienia z nadinterpretacją prawa. Poza tym ja nie przypominam
sobie, żebyśmy głosowali nad wnioskiem formalnym dot. liczby 5 członków, nad składem
tej  komisji,  nad  którą  dyskutujemy.  Przepraszam  panie  Przewodniczący,  ja  nie
przypominam sobie, by głosował nad jakimkolwiek składem osobowym w ilości 5 osób.

 P. Przewodniczący- Dobrze, poczekajmy. Mnie się już na tablecie wyświetliło, dlatego
myślałem, że już wszyscy to mieli. 

 p.D.Skibiński- Chciałbym zgłosić wniosek formalny o powołaniu do komisji 5 radnych.
 P. Przewodnioczacy-  Kto jest  za przyjęciem tego wniosku formalnego Pana radnego

Skibińskiego? –Załącznik nr 11 do protokołu
 „za”-10 radnych
 „przeciw”-3 osoby
 „wstrzymał się”-2 radnych
 p. Przewodniczący- Proszę o zgłaszanie kandydatury na Przewodniczącego Komisji Skarg

Wniosków i Petycji?
 P. W. Zieliński- Zgłaszam kandydaturę pana Grzegorza Adamczyka.
 p. Przewodniczący-Czy Pan radny wyrażą zgodę?
 p. G. Adamczyk- Czy są inne kandydatury? Nie widzę.

Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  kandydaturą  Pana  Grzegorza  Adamczyka  na
przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji?- Załącznik nr 12 do protokołu
„za” – 13 radnych
„wstrzymał się”-2 radnych
-p. Przewodniczący- Bardzo proszę o przedstawienie kandydatur pozostałych członków.
-p. G. Adamczyk- Proponuję w skład komisji następujących radnych: Rosiński, Skibiński,
Szadłowski i Lipiński.
-p. Przewodniczący- Czy Państwo wyrażają zgodę na kandydowanie?
-p.J. Jucewicz- Chciałem zgłosić Wojciecha Skotnickiego do Komisji Skarg i Wniosków. 
-p. P. Rosiński- Wyrażam zgodę.
-p. P. Skibiński- Wyrażam zgodę.
-p. D. Szadłowski- Wyrażam zgodę.
-p. K. Lipiński -Wyrażam zgodę.
-p. W. Skotnicki- Wyrażam zgodę.



-mec. K. Bukowski-  W takim przypadku każdy z Państwa radnych wskazuje imiennie
maksimum 4 osoby.  Każdy  wywołany  radny  podaje  maksymalnie  4  nazwiska  pośród
kandydatów.
-p. G. Adamczyk-Rosiński, Skibiński, Szadłowski, Lipiński.
-p. D. Barczak- Rosiński, Szadłowski, Skibiński, Lipiński.
-p. T. Dziarski- Szadłowski, Lipiński, Rosiński, Skotnicki.
-p. J. Jucewicz- Skotnicki, Skibiński.
-p. J. Kędzierska- Rosiński, Szadłowski, Rosiński, Lipiński.
-p. K. Lipiński- Szadłowski, Skibiński, Rosiński, Lipiński.
-p. R. Marzec- Szadłowski, Skibiński, Skotnicki, Rosiński.
-p. P. Rosiński- Szadłowski, Skibiński, Lipiński, Rosiński.
-p. A. Rybczyńska- Skibiński, Szadłowski.
-p. D. Skibiński- Szadłowski, Rosiński, Skibiński i Lipiński.
-p.W. Skotnicki- Wstrzymuję się od głosu.
-p. S. Sobieraj- Rosiński, Skibiński, Szadłowski, lipiński.
-p. J. Sobierajski- Lipiński, Szadłowski, Rosiński, Skibiński
-p. D. Szadłowski- Rosiński, Szadłowski, Skibiński, Rosiński.
-p.W. Zieliński-Rosiński, Lipiński, Szadłowski i Zieliński.
-p. Przewodniczący- Proszę o podanie wyników głosowania.
-p. W. Zieliński-Rosiński-11 głosów, Szadłowski12, Skibiński-11, Lipiński-10, Skotnicki-
2.
-p. Przewodniczący-Wszystko źle?
-p. Burmistrz- Panie Przewodniczący my nie jesteśmy osobami uprawnionymi do tego,
aby się wypowiadać, ale bardzo skrupulatnie 3 osoby odnotowywały poszczególne głosy i
one w żadnym wypadku się nie zgadzają, co podał Pan Przewodniczący. Moja propozycja
jest  taka,  żeby nie  było cienia  wątpliwości,  to  proszę odstąpić  od propozycji  złożonej
przez  pana  mecenasa  i  proszę  indywidualnie  przeprowadzić  to  głosowanie.  Trzeba
niestety  przeprowadzić  reasumpcję  głosowania,  dlatego,  my robiliśmy to niezależnie i
wszystkie  wyniki  się   zgadzają,  ale  one  nie  zgdzaja  się   z  tym,  co  podał  Pan
Wiceprzewodniczący.
-p. Przewodniczący- Zarządzam reasumpcje głosowania. Każdego imiennie po kolei.
-p. J. Jucewicz-Składam wniosek formalny o powtórzenie głosowania. Myślę, że to takie
słowo powinno teraz paść.
-p. Przewodniczący- Ta to jest to samo. Reasumpcja to jest powtórzenie głosowania.
-p.W. Skotnicki- Padł wniosek formalny o reasumcję. Ja wnoszę o przegłosowanie tego
wniosku zgodnie z procedurą. 
-p. Przewodniczący- Kto z Państwa jest za reasumpcją głosowania?- Załącznik nr 13 do
protokołu.
„za”-jednogłośnie
--p. W. Zieliński- Głosujemy na każde nazwisko osobno.  Głosowanie nad kandydaturą
Pawła Rosińskiego- załącznik nr 14  do protokołu.
„za”-13 radnych
„wsztryzamł się”-2 radnych
Głosujemy na pana Daniela Skibińskiego- załącznik nr 15 do protokołu
„za”-13 radnych
„wstrzyma się”-2 radnych
Głosujemy na pana Dariusza Szadłowskiego- załącznik nr 16 do protokołu
„za”-14 radnych
„wstrzymał się”-1 radny
Głosujemy na Pana Kazimierza Lipińskiego- załącznik nr 17 do protokołu



„za”-11 radnych
„wstrzymał się”-4 radny
Głosujemy na Pana Wojciecha Skotnickiego- załącznik nr 18 do protokołu
„za”-5 radnych
„przeciw”-5 radnych
„wstrzymał się”-5 radnych

 p.  Przewodniczący –Szanowni  Państwo,  poznaliśmy skład  Komisji  Skarg Wniosków i
Petycji . Dziękuję 
Uchwała nr I/5/14 Rady Miejskiej Ciechocinka z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie
wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej przewodniczącego. Na podstawie art.
18b  ust.  1  i  2  ustawy  o  samorządzie  gminnym  oraz  Statutu  Gminy  Miejskiej
Ciechocinek Rada Miejska uchwala, co następuje: § 1. Stwierdza się, że w głosowaniu
jawnym  przewodniczącym  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  został  wybrany  radny
Grzegorz Adamczyk. Stwierdza się,  że w głosowaniu jawnym w skład Komisji  Skarg
Wniosków  i  Petycji  jako  członkowie  zostali  wybrani:  Dariusz  Szadłowski,  Paweł
Rosiński, Daniel Skibiński, Kazimierz Lipiński. Ustalenie wyników głosowania zawiera
protokół  obrad.  Uchwała  wchodzi  w życie  z  dniem podjęcia  i  podlega ogłoszeniu w
Biuletynie Informacji Publicznej.
-p. T.  Dziarski-  Pytanie do Panam mecenasa czy my uchwałę przeczytaną przez Pana
Przewodniczącego nie powinniśmy przegłosować?
-p.  Przewodniczący- Właśnie  chciałem  to  zaproponować.  Na  razie  przedstawiłem
propozycję uchwały. 
-p.  Mec.  K.  Bukowski- W  związku  z  tym,  że  Państwo  głosowaliście  imiennie  na
Przewodniczącego także na każdą osobę oddzielnie, jeśli chodzi o skład tej komisji, nie
ma  potrzeby  teraz  głosowania  nad  tą  uchwałą.  Uchwała  została  przyjęta  w  wyniku
głosowania oddzielnego na przewodniczącego i na skład komisji.

Ad. 5. Wybór członków komisji stałych.
-p.  Przewodniczący-  Wybór  komisji  stałych  Rady  Miejskiej:  Komisji  Finansowo-
Budżetowej i Współpracy Gospodarczej, Komisji Oświaty, Turystyki i Promocji Miasta,
Komisji Komunalnej i Porządku Publicznego, Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki
Społecznej.  Liczebność  tych  komisji  nie  jest  określona.  Skład  komisji  wybiera  Rada
natomiast  przewodniczącego i  zastępcę  przewodniczącego wybierają  członkowie  danej
komisji. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur do komisji stałych Rady Miejskiej. Jak
pierwszą  podaję  Komisja  Finansowo-Budżetowa,  Planowania  i  Współpracy
Gospodarczej?
-p.  K.  Lipiński- Proponuję  na  członków  pana  Sebastiana  Sobieraja,  Pana  Dariusza
Barczaka, Grzegorza Adamczyka oraz Wojciecha Zielińskiego?
-p. T. Dziarski- Teraz padła formuła, że zgłaszamy. Ale wydaje mi się, że dobra praktyka
była z poprzedniej kadencji i było to płynniejsze i szybsze. Gdyby osoby zainteresowane
udziałem  w danej  komisji  poszły  do  pomieszczenia  obok  i  wybierały  spośród  siebie
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego, ale  4 lata temu było troszeczkę inaczej. Ale
ja nie kwestionuję tego, tylko że to się wydłuży w czasie. Ok. Ja zgłaszam kandydatury
Pana Jarka  Jucewicza  i  Pana  Wojciecha  Skotnickiego,  Panią  Agnieszkę  Rybczyńską  i
Pana Roberta Marca. Dziękuję.
-p.  W.  Zieliński-  W  imieniu  klubu  radnych  „Dla  przyszłości  Ciechocinka”  chciałbym
zgłosić pana Kazimierz Lipińskiego.
-p. R. Marzec- Ja chciałbym zgłosić kandydaturę pana Tomasza Dziarskiego.
-p. D. Barczak- Chciałbym zgłosić kandydaturę Dariusza Szadłowskiego.
-p. Przewodniczący- Czy wszyscy radni wyrażają zgodę na kandydowanie?



 Wszyscy wymienieni radnych wyrazili zgodę na kandydowanie.

-p.  D.  Barczak-  Ja proponuję,  żeby komisja  się  zabrała  i  ustaliła  Przewodniczącego i
wiceprzewodniczącego?
-p. Przewodniczący- Tak, ale najpierw trzeba przegłosować. Panie mecenasie czy możemy
głosować na całą listę członków komisji.
-p.  Mec.  K.  Bukowski- Jeśli  Rada  wyrazi  taką  wolę,  aby  powołać  wszystkie  składy
komisji.  Oczywiście można głosować na taką ilość członków. To zależy od Rady. Jest
możliwość ograniczenia członków komisji.  Natomiast, jeśli taka będzie rola rady, rada
może przegłosować cały skład komisji, jaki został zgłoszony.
-p.  W. Skotnicki- Nie  ma czegoś  takiego,  jak wola Rady.  W naszych działaniach,  w
naszej  pracy  kierujemy się  działaniami  prawnymi.  Zwracam uwagę  ,  że  dochodzi  do
sytuacji, że pan nadinterpretowuje prawo. Jeszcze raz powtarzam, nie ma czegoś takiego
jak dobra wola rady. Takiego pojęcia w prawie nie ma. I chciałbym na to uczulić.
-mec. K. Bukowski- Jest możliwość głosowania na pełnym składem Rady, na pełny skład
komisji  w  tej  ilości  kandydatów  przedstawionej  przed  chwilą.  Natomiast,  jeśli  Rada
będzie głosować imiennie na każdego kandydata oddzielnie, wówczas w skład komisji
wchodza  Ci  radni,  którzy  otrzymali  więcej  głosów  za  niż  głosów  przeciw.  Wtedy
głosujemy imiennie na każdego kandydata i tak jak powiedziałem, w skład komisji będą
wybrane te osoby zwykłą większością, większą ilością za niż przeciw.
-p.  T.  Dziarski- Ja  nie  jestem jakoś mocno doświadczonym radnym, ponieważ jestem
dopiero drugą kadencję. Starałem się wiele podstaw prawnych czytać i być przygotowany
i  teraz  to,  co słyszę  zaburza  to  wszystko,  co  do  tej  pory  przeczytałem i  jaką  wiedzę
posiadam.  Nie  można  ograniczać  radnemu  pracy  w  poszczególnych  komisjach,
oczywiście  poza Komisją  rewizyjną i  poza Komisja Skarg,  Wniosków i  Petycji,  która
jasno narzuca liczbę i jasno narzuca, że Rada głosuje. Natomiast ograniczenie chęci pracy
w poszczególnych radnych w danych komisjach, które mają służyć naszym mieszkańcom,
naszemu miastu, uważam, że jest mocno nie fair.
-p. W. Zieliński- Ja bym chciał powiedzieć tak. Nie trzeba używać wielkich słów. Tylko
po prostu.  Jeśli  chcemy to  możemy Grzegorza  Adamczyka  wyautować ze  wszystkich
komisji. I co to znaczy, że on nie ma prawa pracować. Chcę pracować, to niech pracuje i
koniec. Każdy ma prawo do tego, żeby pracować w takiej komisji, jakiej chce. Tak mi się
wydaje,  może trzeba przeczytać prawo. Ale to Pan Dziarski będzie czytał  i  będzie mi
podpowiadał.
-mec. K. Bukowski- Powiedziałem dokładnie to samo w pierwszym wystąpieniu. Jeśli
Rada ustala, że w skład komisji wejdą wszyscy zgłoszeni do komisji, to tak może się stać.
Oczywiście. Ale warunek jest taki, żeby wszyscy kandydaci zgłoszeni otrzymali więcej
głosów za niż przeciw.
-p. W. Zieliński- Panie mecenasie, a co tu ma Rada do gadania. Chyba nawet nie ma
takiej wycieczki prawnej, żeby Rada ograniczała ilość ludzi w komisji?
-p. W. Skotnicki- Ja nie chciałbym się w tym momencie chwalić, ale przypominam sobie
dobre wzorce, które nabyłem będą radnym powiatu aleksandrowskiego w latach 2006-
2010.  Przypominam,  że  była  to  3  kadencja  Rady  Powiatu  i  nie  przypominam  sobie
podobnej sytuacji, która ma w tej chwili miejsce, że Rada czy ktokolwiek za mnie ma
decydować,  czy  ja  mogę  wchodzić  w  składy  komisji  czy  nie.  To  jest  moja  dobra  i
nieprzymuszona wola. I żadne prawo w tym względzie w jakiś sposób mnie nie ogranicza.
-mec. K. Bukowski- Art.21 ustawa o samorządzie gminnym mówi o tym, że Rada gminy
ze  swojego  grona  może  powoływać  stałe  i  doraźnie  komisje  do  określonych  zadań
ustalając przedmiot działania oraz skład osobowy. To Rada ustala skład osobowy komisji.



-p. T. Dziarski- Ale nie ma zapisu, który zobowiązuje do głosowania, aby dani radni w
danej komisji uczestniczyli bądź nie. Dziękuję.
-p. D. Barczak- Jeszcze raz powtarzam wniosek, aby zebrali się kandydaci do komisji,
wybrali przewodniczącego i wiceprzewodniczącego bez głosowania żadnego. 
-p. J. Jucewicz- Jak wiemy radny jest zobowiązany do uczestniczenia w pracy w dwóch
komisjach.  Robiąc,  Szanowni Państwo,  monopol  na komisję,  blokujecie  w ten sposób
wykonanie obowiązku, jaki na radnego ciąży…
-p. Przewodniczący- Ale tutaj nikt nic nie blokuje.
-p. W. Zieliński- Chciałem zgłosić wniosek formalny, aby zamknąć tą dyskusję. Ja myślę,
że osoby,  które  zostały zgłoszone i  wyrażają  chęć  pracy w tej  komisji,  mają  do tego
prawo. Tak naprawdę niepotrzebnie tyle czasu nad tym dyskutujemy. Tak jest i już. 

Przerwa 5 minut.

-p. G. Adamczyk- Stawiam wniosek formalny dotyczący po pierwsze żeby wybrać składy
poszczególnych komisji, tak jak jest przedłożone nam w materiale. Następnie przeczytać
członków poszczególnych komisji i po wyborze składu komisji unblock podjąć uchwałę w
temacie  poszczególnych  komisji  w  pełnym  nazewnictwie.  I  wtedy  komisja  wyjdzie,
ukonstytuuje się, wybierze zastępcę, sekretarza. Proponuje taki przyjąć porządek.
-p. Przewodniczący- Poddaję pod głosowanie wniosek formalny złożony przez Grzegorza
Adamczyka.  Kto  z  Państwa  jest  za  przyjęciem  tego  wniosku?-Załącznik  nr  19   do
protokołu.
„za”-jedngłośnie

-p. Przewodniczący-  Proszę o podanie kandydatów do Komisji Oświaty, Sportu, Turystki
i Promocji Miasta?
-p.  D.  Szadłowski-  Chciałbym  zgłosić  Pana  Rosińskiego,  Sobieraja,  Zielińskiego  i
Skibińskiego.
-p.  W.  Zieliński- W  imieniu  klubu  radnych  chciałem  zgłosić  kandydaturę  Pana
Adamczyka.
-p. D. Barczak –Chciałem zgłosić kandydaturę Pana Szadłowskiego.
-p. D. Skibiński- Chciałem zgłosić kandydaturę Pana Darka Barczaka.
-p.  T.  Dziarski-Chciałem  zgłosić  kandydaturę  Pani  Agnieszki  Rybczyńskiej  i  Pana
Wojciecha  Skotnickiego.  I  chciałbym  się  odnieść  do  zgłaszania  kandydatur  do
poszczególnych komisji, nad którymi teraz dywagujemy. Nie ma obowiązku zgłaszania
przedstawiciela  klubu radnych.  Jedynie  klub  radnych winien  zgłosić  kandydata,  jeżeli
istnieje. Nie ma przeciwwskazań. Tak to jest taka oczywista oczywistość, że nie ma takiej
potrzeby do tych komisji.
-p. Przewodniczący- Czy Państwo radni wyrażają zgodę na kandydowanie.
 
Kolejno poszczególni radni wyrażają zgodę na kandydowanie.

-p.  Przewodniczący –  Proponuję  zgłaszanie  kandydatów  do  Komisji  Uzdrowiskowej,
Zdrowia i Opieki Społecznej.
-p. J. Jucewicz- Zgłaszam kandydaturę Tomka Dziarskiego.
-p.  D.  Barczak- Zgłaszam  kandydatury  Pani  Kędzierskiej,  pana  Skibńskiego,  pana
Lipińskiego i Pana Szadłowskiego.
-p. J. Kędzierska- Zgłaszam pana Adamczyka.
-p. R. Marzec- Zgłaszam kandydaturę Jarosława Jucewicza.
 



Wymienieni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.

-p. Przewodniczący- Proszę o podawanie kandydatów do Komisji Komunalnej i Porządku
Publicznego.
-p.  D.  Skibiński-  Chciałbym  zgłosić  następujących  radnych:  Panią  Kędzierską,  Pana
Barczaka, Szadłowskiego, Zielińskiego i Pana Skibińskiego.
-p.  T.  Dziarski- Chciałbym  zgłosić  kandydaturę  Pani  Agnieszki  Rybczyńskiej,  Pana
Wojciecha Skotnickiego i Pana Roberta Marca.
-p. G. Adamczyk- Ja chciałbym zgłosić radnego Sobieraja.

 Kolejno poszczególni wyrazili zgodę na kandydaturę.

 -p.  Przewodniczący- Mamy  wszystkie  składy  komisji  i  proponuję  przegłosować
wszystkich członków zgłoszonych przez Państwa radnych unblock. Czy wszyscy są za
przyjęciem podanych kandydatur zgłoszonych do komisji?
Komisja  Finansowa,  Planowania  i  Współpracy  Gospodarczej:  Sobieraj,  Adamczyk,
Barczak,  Zieliński,  Jucewicz,  Skotnicki,  Marzec,  Rybczyńska,  Lipiński  Dziarski,
Szadłowski.
Komisja  Oświaty: Rosiński,  Sobieraj,  Zieliński,  Skibiński,  Adamczyk,  Szadłowski,
Barczak, Rybczyńska, Skotnicki
Komisja  Uzdrowiskowa  oraz  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej:  Dziarski,  Kędzierska,
Skibiński, Lipiński, Szadłowski, Adamczyk, Jucewicz.
Komisja Komunalna i Porządku Publicznego: Kędzierska, Barczak, Szadłowski, Zieliński,
Skibiński, Rybczyńska, Skotnicki, Marzec , Sobieraj.
Proszę o imienne głosowanie- załącznik  Nr 20 do protokołu 
„za”- 15 radnych

-p. Przewodniczący- Bardzo proszę o ukonstytuowanie się komisji.

Członkowie  komisji   Finansowo-Budżetowej,  Planowania  i  Współpracy  Gospodarczej
opuścili salę.

-p.  W.  Zieliński-  Troszkę  uzurpatorsko  to  czynię.  Komisja  Finansowa  na  swoim
posiedzeniu  wybrała  przewodniczącego,  którym  został  Pan  Kazimierz  Lipiński  oraz
wiceprzewodniczącego, którym został pan Sebastian Sobieraj.

-p. Przewodniczący- Bardzo proszę o ukonstytuowanie się Komisji Oświaty.
 
Członkowie komisji opuścili salę.

-p.  W.  Zieliński-  Komisja  Oświaty  na  swoim posiedzeniu  wybrała  przewodniczącego,
którym został Pan Dariusz Szadłowski oraz wiceprzewodniczącego, którym została Pani
Agnieszka Rybczyńska.

-p.  Przewodniczący- Bardzo  proszę  o  ukonstytuowanie  się  Komisji  Uzdrowiskowej,
Zdrowia i Opieki Społecznej.

Członkowie komisji opuścili salę.

-p. W. Zieliński- Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki Społecznej. Przewodniczącą



Komisji  została  pani  Jolanta  Kędzierska,  a  wiceprzewodniczącym  komisji  został  pan
Dziarski.

-p.  Przewodniczący- Bardzo  proszę  o  ukonstytuowanie  się  Komisji  Komunalnej  i
Porządku Publicznego.

Członkowie komisji opuścili salę.

-p. W. Zieliński- Komisja Komunalna i Porządku publicznego wybrała przewodniczącego,
którym  został  Pan  Sebastian  Sobieraj,  a  wiceprzewodniczącym  został  Pan  Daniel
Skibiński.

-p. T. Dziarski- Ma wniosek formalny dot. wyboru zastępcy przewodniczącego Komisja
Skarg, Wniosków i Petycji, bo ta kwestia umknęła. Nie wiem, jak to wygląda w Komisji
Rewizyjnej.  Nie  wiem,  czy  został  powołany  zastępca,  a  oprócz  tego  sekretarz.  Bo
Komisja  Rewizyjna jako jedyna ze wszystkich komisji  stałych ma obowiązek wyboru
sekretarza. Także żeby to było dopięte, to wydaje mi się, że zasadnym byłoby, aby taki
wybór nastąpił.
-p.  Przewodniczący- Kto  z  Państwa  jest  za  przyjęciem wniosku  Pana  Dziarskiego?-
Załącznik nr 21 do protokołu 
„za”-12 radnych
„przeciw”-1 radny
„wstrzymał się”-2 radnych

-p. Przewodniczący- Bardzo proszę o zajęcie sali obok przez Komisję Skarg, Wniosków i
Petycji.
-p.  T.  Dziarski-  Ja  wnosiłem o  Komisję  Skarg,  Wniosków i  Petycji.  A jeśli  Komisja
Rewizyjna  nie  podjęła  takiego stanowiska,  to  też  wnosiłem,  żeby Komisja  Rewizyjna
powołała  takiego zastępcę  i  sekretarza.  Bo nie  miałam pewności,  czy  już  to  Komisja
Rewizyjna uczyniła. I w swoim wniosku formalnym prosiłem o takowe głosowanie.
-p. Przewodniczący- Zapraszamy komisję do sali obok.

-p. W. Zieliński- Komisja Skarg Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu wybrała Pawła
Rosińskiego na wiceprzewodniczącego Komisji.

-p. Przewodniczący- Jeszcze poprosimy Komisję Rewizyjną.

-p. W. Zieliński- Komisja Rewizyjna dokonała wyboru wiceprzewodniczącego. Została nią
Pani Jolanta Kędzierska. Sekretarzem tej komisji został Pan Kazimierz Lipiński.

-p. Przewodniczący- Zgłaszam wniosek formalny do porządku obrad: wprowadzenie projektu
uchwały  w sprawie  wynagrodzenia  burmistrza  Ciechocinka.  Proponowane  wynagrodzenie
Burmistrza  Ciechocinka  jest  zgodne  z  ustawą  o  pracownikach  samorządowych  oraz
rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych.
Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym ustalenie wynagrodzenia burmistrza należy do
wyłącznej właściwości rady gminy. 
-p. W. Skotnicki- Chciałem zwrócić Pana i Państwo uwagę na fakt, że w trakcie obrad tej sesji
Rady Miast był stosowny punkt, w którym można było wnosić i stawiać wnioski o zmianę
porządku  obrad.  I  moje  pytanie  jest  natepujące.  Czy  z  punktu  widzenia  prawnego  jest



dopuszczalna jakiekolwiek zmiana w porządku oraz skoro ten punkt już był wnoszony na
początku naszego spotkania?
-mec. K. Bukowski- Istnieje możliwość zmiany porządku obrad w każdym punkcie porządku
sesji? Oczywiście musi wymaga być większość głosów. Tak. Możliwość istnieje w każdym
momencie. 
-p. W. Skotnicki- Ja bym prosił Panie mecenasie o podstawę prawną?
-mec k. Bukowski- Jest to art.20 ust.1.a ustawy o samorządzie gminnym. 
-p.  Przewodniczący-  Kto  jest  za  wprowadzeniem  tego  punktu  do  porządku  obrad?-
Załącznik nr 22 do protokołu.
„za”- 13 radnych
„przeciw”- 1 radny
„wstrzymał się”-1 radny

-p. Przewodniczący- Czytam uzasadnienie. „Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 
marca 1990 r. o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy należy ustalanie
wynagrodzenia wójta, burmistrza. Z uwagi na fakt, że poprzednia uchwała w sprawie 
wynagrodzenia burmistrza miała zastosowanie do okresu sprawowania funkcji w poprzedniej
kadencji, a stosunek pracy rozwiązał się z upływem wygaśnięcia mandatu, to Rada Miejska 
powinna podjąć uchwałę ustalającą wynagrodzenie dla burmistrza w nowej kadencji.
              Ostatnio otrzymywane przez Burmistrza wynagrodzenie miesięczne to kwota
10.180,00 zł.  Składniki  wynagrodzenia,  tj.  wynagrodzenie zasadnicze,  dodatek  funkcyjny  i
dodatek specjalny  oraz  dodatek za wieloletnią  pracę Rada ustaliła  w drodze uchwały Nr
XLIX/291/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.
              Jest to wynagrodzenie brutto obejmujące zaliczkę na podatek dochodowy od osób
fizycznych oraz składki na ubezpieczenia społeczne.
              Oprócz wymienionych powyżej składników wynagrodzenia,  Burmistrzowi nie
przysługują  żadne  nagrody,  z  wyjątkiem  nagrody  jubileuszowej,  dodatkowego  rocznego
wynagrodzenia,  tzw.  „trzynastki”  oraz  innych  świadczeń  pracowniczych  m.in.  odprawy
emerytalnej i świadczeń z tytułu choroby.
              Zgodnie z przepisami rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie
wynagradzania pracowników samorządowych ( Dz. U. z 2018 r. poz. 936) dodatek specjalny jest
obligatoryjnym elementem wynagrodzenia, należnym bezterminowo.
               Z dniem objęcia obowiązków Burmistrza proponuje się wynagrodzenie miesięczne w
wysokości  10.180  zł  brutto.   Na  to  wynagrodzenie  składają  się  następujące  elementy:
wynagrodzenie  zasadnicze-  4.700,00,00  zł,  dodatek  funkcyjny-  1.900,00   zł,  dodatek
specjalny- 2.640,00 zł i dodatek za wysługę lat- 940,00 zł. Proponowane wynagrodzenie jest
zgodne z ustawą z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych.  
           Burmistrz Miasta, który jest organem wykonawczym Gminy Miejskiej Ciechocinek,
kieruje wszystkimi pracami Gminy i jednoosobowo ponosi odpowiedzialność za podejmowane
decyzje.
          Maksymalne wynagrodzenie Burmistrza nie może przekroczyć w ciągu miesiąca, łącznie z
dodatkiem  za  wieloletnią  pracę,  siedmiokrotności  kwoty  bazowej  określonej  w  ustawie
budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów
ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r.
o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw
(Dz. U. z 2018 r. poz. 373 ze zm.), tj. obecnie kwoty 12.525,94 zł.      
          Proponowana kwota wynagrodzenia miesięcznego posiada zabezpieczenie 
w budżecie gminnym. 
          Biorąc powyższe pod uwagę, wnoszę o podjęcie uchwały w przedstawionej wersji z
zastosowaniem proponowanych w uzasadnieniu składników wynagrodzenia”.



-p.W. Skotnicki- Dostajemy w tej chwili projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia
Burmistrza  Ciechocinka.  W jakiś  sposób  otrzymując  ten  dokument  w tej  chwili  do  ręki,
zostajemy  tej  chwili  postawieni  przed  faktem  dokonanym  bez  jakiekolwiek  możliwości
wcześniejszej  konsultacji,  czy  nawet  na  posiedzeniach  komisji  czy  nawet  możliwości
samodzielnego  rozważenia  i  pochylenia  się  nad  tym  projektem  uchwały.  Zostajemy
postawieni przed faktem dokonanym. Tym bardziej, że tutaj nie została zachowana ciągłość
prawna w postaci minimum 7 dni, dla których taki projekt uchwały powinniśmy otrzymać w
projektach  do  domu.   Związku  z  powyższym,  mając  na  uwadze  fakt  nie  zachowania
procedury, będę głosował przeciwko przyjęciu tej uchwały.
-p.  W.  Zieliński-  Jakie  skutki  pociąga  za  sobą  nie  przyjęcie  tej  uchwały?  Czy  to  jest
rzeczywiście niezgodne z prawem tak jak powiedział Pan Skotnicki?
-mec.K.  Bukowski-  W  razie  ni  przyjęcia  uchwały  Burmistrz  pozbawiony  będzie
wynagrodzenia.  Natomiast  wynagrodzenie  będzie  ustalone  dopiero  od  dnia  uchwalenia  z
mocą obowiazjącą  np.od dnia  dzisiejszego.  W tym momencie  Rada gminy po prostu  nie
określiła wynagrodzenia, w związku z tym Burmistrz ten jest pozbawiony tego składnika.
-p. W. Skotnicki- Jeszcze raz tutaj zgłaszam problem, że zostajemy postawieni przed faktem
dokonanym.  Tego  typu  projekt  uchwały  powinien  powinien  zostać  nam  dostarczony  z
materiałami  dużo  wcześniej  przed  czasem,  żebyśmy  mieli  okazję  się  zapoznać  z  tym
dokumentem, przeanalizować ten dokument, nad którym mamy procedować. W związku z
tym  podejmowanie  jakiekolwiek  sytuacji,  kiedy  zostajemy  pozostawieni  przed  faktem
dokonanym, stanowi i  w sposób rażący jest naruszeniem prawa.
-p.  Przewodniczący-  Przepraszam  bardzo,  ale  to  ja  wnoszę  projekt  uchwały  jako
Przewodniczący rady.
-p. W. Skotnicki- Tak, tylko jeszcze raz popwatrzam, że projekt uchwały powinien nam być
dostarczony do domu dużo wcześniej, żebyśmy mieli okazję zapoznać się z tym projektem
uchwały, a nie że dostajemy dokument dzisiaj na posiedzeniu tejże Rady.
-p. Skarbnik- Ale nie wiem, czy Pan radny zauważył, że na dzisiejszej sesji Państwo radni
wybrali  przewodniczącego,  więc  7  dni  przed  Przewodniczącego  nie  było.  W związku  z
powyższym przewodniczący nie  mógł  Państwu dostarczyć takiego projektu uchwały.  Aby
zachować  ciągłość  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  taki  projekt  uchwały  może  być
procesowany na dzisiejszej  sesji.  Można w tej  chwili  zarządzić przerwę, mogą się zebrać
komisje i mogą wyrazić opinie. Także nie ma tu najmniejszych przeszkód proceduralnych.
-p.  T.  Dziarski- Pan Przewodniczący Zieliński  zadał  pytanie,  czy niepodjęcie  tej  uchwały
dzisiaj ponosi jakieś skutki prawne. Bo jeśli nie, to myślę, że nie ma, co dalej dywagować i
tyle. Natomiast drugie pytanie już do Pani Skarbnik. Czy jeżeli chodzi o kwestie związane z
wynagrodzeniem  Burmistrza,  czy  wysokość  tego  wynagrodzenia  to  jest  ta,  którą
głosowaliśmy kilka miesięcy temu?
-p.  Skarbnik- Tak wysokość wynagrodzenia Burmistrza nie ulega zmianie w stosunku do
wynagrodzenia z poprzedniej kadencji. I pragnę przypomnieć, ze wynagrodzenie Burmistrza
od 1 lipca 2018 r.  w wyniku zmiany rozporządzenia zostało obniżone blisko 20 %.
-p.  Mec.  K.  Bukowski- Natomiast  druga  część  do  Pana  Mecenasa,  to,  co  zadawał  Pan
Przewodniczący Zieliński.
-p. W. Skotnicki- Chciałem zwrócić uwagę na fakt, iż nie polega na prawdzie informacja, jako
byśmy nie mieli  jeszcze przewodniczącego Rady.  Oczywiście był przewodniczący. Był to
przewodniczący senior, który ma takie same uprawnienia do podejmowania, tak jak wybrany
dzisiaj Pzrwodniczący Rady Miasta. Także nie jest to prawdziwa informacja jakobyśmy nie
mieli Przewodniczącego Rady Miasta, a z drugiej strony proszę pamiętać. Do 16 listopada
2018  r  funkcjonowała  stara  kadencja  VII  Rady,  gdzie  tamta  Rada  miała  swojego
Przewodniczącego.
-p.  Przewodniczący-  Przewodniczący  Senior  to  dopiero  został  radnym  po  złożeniu



ślubowania, także nie mógł wystosować projektu uchwały.
-p. W. Skotnicki- Chciałem powtórzyć, że jeśli jest takie stanowisko Pana Przewodniczącego,
oczywiście że Przewodniczący Senior zostaje przewodniczącym Rady w momencie złożenia
ślubowania.  Dobrze,  to  przyjmuje  takie  stanowisko,  ale  chciałem  zaznaczyć,  że  do  16
listopada cała kadencja poprzedniej Rady. Była to VII kadencja Rady Miasta,  która miała
swojego przewodniczącego.
-p. Sobierajski- Panie radny, Pan Burmistrz miał uposażenie do czasu, kiedy trwała ostania,
poprzednia kadencja. Także nie było wtedy takiej potrzeby, żeby projekt uchwały wystosować
jeszcze za poprzedniej Rady.
-p. Skarbnik- A Państwo nie byliście jeszcze radnymi tylko byliście radnymi elektami, więc
też nie mieliście żadnych kompetencji, co do decydowania w tych sprawach.
 -p. D. Barczak- Panie Przewodniczący stawiam wniosek o przegłosowanie tej uchwały. 
-p.  J.  Jucewicz-  Chciałem zauważyć,  że pan mecenas nie  odpowiedział  na pytanie,  które
zadał  Tomek Dziarski.  Czy podjęcie  tej  uchwały w obecnej  chwili  będzie nosiło  za sobą
jakieś skutki prawne?
-p.  Mec.  K.  Bukowski-  Brak uchwały  powoduje  w tym momencie,  że pan Burmistrz  ma
ustalone  wynagrodzenie  do  dnia  18  listopada  do  końca  kadencji.  W związku  z  tym,  w
momencie wypłaty wynagrodzenia ma on prawo pobrać wynagrodzenie wyłącznie do tego
dnia. Natomiast, aby pobrać wynagrodzenie za drugą cześć miesiąca, musi czekać na uchwałę
Rady Miejskiej, która uchwali wysokość wynagrodzenia od nowej kadencji. W związku z tym
skutkiem niepodjęcia  uchwały jest  to,  że  po prostu  wynagrodzenie  w tym momencie  jest
naliczone  i  może  być  wypłacone  za  okres  do  dnia  16  listopada,  do  końca  poprzedniej
kadencji.
-p.  W. Zieliński-  Ja bym się zastanawiał,  czy ta  uchwałę procedować czy nie,  jakby ktoś
zaproponował podwyżkę wynagrodzenia albo obniżkę. A ja mam wrażenie, że to jest zwykła
procedura, żeby po prostu kontynuwać wynagrodzenie Burmistrza, bo on „wisi w powietrzu”.
Bo wszyscy mają w urzędzie,  a  on nie.  Nie ma,  co kruszyć kopi i  proponuję,  że jednak
wniosek formalny Pana Barczaka przegłosować.
-p.  Przewodniczący-  Kto  z  Państwa  jest  za  przegłosowaniem  wniosku  Pana  Dariusza
Barczaka?-Załącznik nr 23 do protokołu
„za”-14 radnych
„wstrzymał się”-1radny
-p. Przewodniczący- Bardzo proszę o przegłosowanie uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia burmistrza Ciechocinka.” Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 08 
marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 994, poz. 1000, poz. 1349, poz. 
1432), art. 8 ust. 2, art. 36 ust. 1- 4, art. 37 ust. 3 oraz art. 38 ust. 1 ustawy z dnia 21 
listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych (  Dz. U z 2018 r. poz. 1260, poz.1669) 
oraz § 6 i tabeli I pkt B. L.p. 3 tiret 3 załącznika nr 1 do rozporządzenia Rady Ministrów z 
dnia 15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz. U. z 2018
r. poz. 936)  Rada Miejska Ciechocinka uchwala, co następuje:                                               
§  1.  Z  dniem 19 listopada  2018  r.  ustala  się  dla  Burmistrza  Pana  Leszka  Dzierżewicza

wynagrodzenie miesięczne w następującej wysokości:
     1. wynagrodzenie zasadnicze w wysokości                         - 4.700,00 zł
         (słownie złotych: cztery tysiące siedemset    ),
     2. dodatek funkcyjny w wysokości                                     - 1.900,00 zł
          (słownie złotych: jeden tysiąc dziewięćset),

 dodatek specjalny w wysokości 40% wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego                              - 2.640,00 zł
(słownie złotych: dwa tysiące sześćset czterdzieści  ),

 dodatek za staż pracy w wysokości 20 % wynagrodzenia 



zasadniczego                                                                   -   940,00zł
(słownie złotych: dziewięćset czterdzieści)

  § 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem 19 listopada 2018 r. oraz podlega ogłoszeniu w
Biuletynie Informacji Publicznej.”
Kto  z  Państwa radnych  jest  za  podjęciem uchwały  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia
Burmistrza Ciechocinka?- Załącznik nr 24 do protokołu
„za” – 13 radnych
„przeciw”-1 radny
„wstrzymał się”-1 radny
-p. J. Jucewicz-  Panie Przewodniczący mam jedną obawę. Z racji tego, że nie głosujemy
systemem elektronicznym, to wszelkiego rodzaju oświadczenia woli radnych, co do tytułu
głosowania uchwał, powinny być rejestrowane w formie dźwiękowej z racji tego, że wszyscy
zgłaszają  wszystkie  uchwały  bez  rejestracji.  I  tak  naprawdę  wszelkie  głosowania,  które
odbyły się w inny sposób powinny być powtórzone. 
-p. Przewodniczący-Ale jest nagrywane wszystko Panie nagrywają cały przebieg i wszystko
jest rejestrowane.
-p. J. Jucewicz- To trzymam Pana za słowo. Co do obaw, one jednak gdzieś pozostają.

Ad.7. Wnioski i oświadczenia radnych.
-p. Przewodniczący- Chciałem przekazać informację, że otrzymałem wnioski na piśmie od
pana radnego Jucewicza. Kto z Państwa radnych chciałaby zabrać głos w tym punkcie?
-p. W. Skotnicki- Żeby nie przedłużać i nie zabierać już Państwa czasu, chciałem złożyć dwa
wnioski. Pierwszy wniosek dot. zwiększenia udziału dostępności mieszkańców Ciechocinka
do  Urzędu  Miejskiego  i  bardzo  bym prosił  o  poddanie  pod  dyskusję  i  przeanalizowanie
kwestii dot. zmiany godzin pracy urzędu miejskiego. Bardzo często spotykam się z sytuacją i
jest to praktyka dość powszechnie stosowana w wielu miastach w Polsce, że w określonym
dniu tygodnia zważywszy na fakt, że większość mieszkańców pracuje i żeby w jakiś sposób
ułatwić  im dostęp  do  urzędu miejskiego,  proponowałbym podjęcie  działania,  aby ułatwić
dostęp do urzędu miejskiego od godziny 8 do godziny 16, raz w tygodniu, że by tym samym,
jeszcze raz powtarzam, umożliwić dostęp mieszkańcom Ciechocinka bez konieczności brania
jakiegoś dodatkowego dnia wolnego. 
Sprawa następna.  Zbliża  się  nieuchronnie  zima.  Stajemy przed faktem dosyć  ostrej  zimy,
która  jest  prognozowana.  Jedynym  takim  oknem  na  świat,  możliwością  komunikacji
Ciechocina  ze  światem  zewnętrznym  jest  przystanek  autobusowy,  z  którego  korzysta
większość  mieszkańców  Ciechocinka.  Wnoszę,  więc  o  zakup  stosownego  koksownika.
Ludzie  stoją  przed  dylematem  zimą  czy  autobus  przyjedzie  czy  nie  przyjedzie.  Zakup
stosownego koksownika wraz z trzema barierkami ochronnymi, żeby Ci ludzi, którzy stoją i
czekają na autobus w okresie zimy, żeby mieli możliwość ogrzania się.
-p.  Przewodniczący- Odczytam.  Wpłynęło  zaproszenie  na  koncert,  „Kto  ty  jesteś  Polak
mały”, który odbędzie się 24 listopada w Teatrze Letnim o godz.10. Dyrektor i Pracownicy
Przedszkola Nr 2 im. K. Puchatka.
-p.  J.  Jucewicz- Taka  jedna  uwaga  z  doświadczenia.  Z  racji  tego,  że  posiedzenie  Rady
Miejskiej  są  nagrywane.  My  podpisujemy  jako  radni  oświadczania  zgodnie  z  RODO,
natomiast na posiedzenia Rady Miejskiej przychodzą osoby, mieszkańcy, według których tak
naprawdę też powinien być wykonany obowiązek informacyjny. Chodzi tu o nagrywanie i
rejestrowanie dźwięku, ale także i wizerunku. Prosiłbym pracownika Urzędu Miejskiego, aby
faktycznie  ten  temat  przeanalizował.  Jest  to  kwestia  ściśle  organizacyjna  wynikająca  z
przepisów  RODO  odnośnie  obowiązku  informacyjnego,  celu  przetwarzania  i  zakresu
przetwarzania. Także tu jest moja dobra rada jako inspektora ochrony danych osobowych.
Radzę, abyście Państwo wzięli to pod wagę. Dziękuję.



Ad. 8. Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej Ciechocinka kadencji 2018-2023.
-  p.  Przewodniczący  -  Dziękuję  Państwu za  udział  w dzisiejszej  sesji.  Zamykam obrady
pierwszej sesji Rady Miejskiej Ciechocinka kadencji 2018-2023.              

Na zakończenie obrad odsłuchano hymnu RP.

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:                                                  Przewodniczący
                                                                            Rady Miejskiej
Maja Masłowska                                         

    Jerzy Sobierajski


